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Αθήνα, 19 Μαρτίου 2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

Θέμα: «Εντοπισμός σε Γερμανικά σούπερ μάρκετ  μεγάλων ποσοτήτων λευκού τυριού 

ελληνικής προέλευσης ως Φέτας ΠΟΠ.» 

Τις τελευταίες ημέρες υπήρξαν πλείστα δημοσιεύματα για τον εντοπισμό και την απόσυρση στη 

Γερμανία μεγάλων ποσοτήτων λευκού τυριού που πουλιόταν σαν Φέτα ΠΟΠ κατά παράβαση της 

σχετικής νομοθεσίας. Σύμφωνα με πληροφορίες, οι ποσότητες αυτές λευκού τυριού,που  είχαν 

διοχετευτεί στο λιανεμπόριο και πωλούνταν ήδη στα ράφια των σούπερ μάρκετ της 

Γερμανίας,αποσύρθηκαν μετά από καταγγελίες γιατί δεν συμμορφώνονταν με της προδιαγραφές του 

ΠΟΠ φέτα και ήταν παρασκευασμένες από αγελαδινό γάλα σε υψηλό δε ποσοστό (50% έως και 80%). 

Πρόκειται δηλαδή για περίπτωση νοθείας του ΠΟΠ Φέτα, αναφέρεται δε ότι η εξαχθείσα νοθευμένη 

ποσότητα  ανήκει σε ελληνική γαλακτοβιομηχανία, που ειδικεύεται στην παραγωγή φέτας, το 

μεγαλύτερο μέρος της οποίας εξάγει.Η δε παράβαση φαίνεται ότι γινόταν κατ εξακολούθηση και από 

τις 9-3-2021 έχειγίνει γνωστή στις αρμόδιες ελληνικές αρχές με επισυναπτόμενα αποτελέσματα 

εργαστηριακών ελέγχων. Πρόκειται για ένα εξαιρετικά σημαντικό θέμα μιμητισμού, παραβίασης της 

Ευρωπαϊκής και Ελληνικής νομοθεσίας, νοθείας και απάτης με θύμα ένα από τα βασικά μας εθνικά 

προϊόντα που εκθέτει την χώρα μας στο εξωτερικό . 

Επειδή η φέτα αποτελεί Ναυαρχίδα των ΠΟΠ προϊόντων της χώρας μας αλλά και της ΕΕ και εθνικό 
μας προϊόν, 

Επειδή πολλές είναι οι χώρες οι οποίες εποφθαλμιούν την ΠΟΠ φέτα ώστε  να καταλάβουν μέρος 
της αγοράς με λευκό αγελαδινό τυρί που οι Χώρες αυτέςήδη παράγουν  

Επειδή από την ΠΟΠ  φέτα που παράγεται παραδοσιακά με ελληνικό πρόβειο και κατσικίσιο γάλα, 
και έχει επικρατήσει στις αγορές συντηρούνται χιλιάδες οικογένειες κτηνοτρόφων, αγροτών, 
συνεταιρισμών και μεταποιητών. 

Επειδή η πρόσκαιρη κερδοσκοπία, έστω και  ολίγων,προκαλεί την δυσφήμηση της φέτας που είναι 
και η απαραίτητη προϋπόθεση  για την επέλαση των λευκών τυριών, 
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Επειδή η νοθεία και η δυσφήμηση είναι καταστροφική για την εκτατική κτηνοτροφία και όχι μόνον  

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Έχει ενημερωθεί το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων και αν ναι από πότε 

και από ποια οδό; 

2. Σε ποιες ενέργειες έχετε προβεί ήδη και σε ποιες  πρόκειται να προβείτε μέσω όλων των 

αρμοδίων υπηρεσιών για να αντιμετωπίσετε την συγκεκριμένη περίπτωση νοθείας 

ελληνικής φέτας; 

3. Προγραμματίζετε ή έχετε προβεί σε επιπλέον στοχευμένους ελέγχους ώστε να 

διαπιστωθεί το μέγεθος της νοθείας από την συγκεκριμένη επιχείρηση; 

4. Σε ποιες επιπλέον ενέργειες προτίθεστε να προβείτε ώστε να διασφαλίσετε την πλήρη 

θωράκιση και προστασία της φήμης της εγχώριας παραγωγής ΠΟΠ Φέτας από την 

επανάληψη τέτοιων φαινομένων; 

5. Ποιες είναι οι προβλεπόμενες κυρώσεις και πρόστιμα που αντιμετωπίζει η συγκεκριμένη  

αυτή ελληνική γαλακτοβιομηχανία και πότε θα καταλογιστούν; 

6. Ποια η αντίδραση και ο ρόλος της Διεπαγγελματικής Φέτας στην προάσπιση του εθνικού 

μας προϊόντος από τέτοια φαινόμενα; 

 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

 

Αραχωβίτης Σταύρος 

 

Τελιγιορίδου Ολυμπία 

 

 

 




